

N-J8-9D 国产 通讯

产品名称	N-J8-9D 国产 通讯
公司名称	泰州市星地电讯器材厂
价格	.00/个
规格参数	品牌:国产 型号:N-J8-9D 应用范围:通讯
公司地址	泰州市高港区刁铺街道解放路北侧
联系电话	0523-86163963 18602508680

产品详情

品牌	国产	型号	N-J8-9D
应用范围	通讯	种类	8D/9D-FB
接口类型	A	支持卡数	单卡
读卡类型	IC	形状	圆形
制作工艺	熔接	特性	防潮
接触件材质	铜	绝缘体材质	聚四氟乙烯
芯数	1	针数	1
线长	5 (mm)		

robust coaxial connector screw-lock system for widespread communication applications, especially for radio equipment with high environmental protection. the coaxial connectors can be supplied with characteristic impedances 50 and 75 . the two versions are not plug compatible. the operating frequency range of the 50 version extends into the microwave rang, whereby the standard tongzi version is specified up to 10ghz. the 75 version can be used successfully up to approximately 1.5ghz. designed in accordance with: iec 169-19 quality tested in accordance with:us mil-std202

n系列产品是按照iec169-19、us mil-std研制生产的一种具有螺纹连接机械的中功率连接器。产品有50 及75 两种，且两种内导体不能互换。它具有抗振性高、可靠性高、机械和电气性能优良等特点，广泛地用于无线电设备和仪器中连接射频同轴电缆用。该系列产品与国际上n系列射频同轴连接器相应产品进行互换。设计参考标准：iec 169-19环境试验标准：us mil-std202

二、接口尺寸

三、实样图

四、技术参数说明 (technical data)

1、电气特性 (electrical characteristics)

2、机械特性 (mechanical characteristics)

3、环境 (environment)